
美国WERCSmart认证产品更新

产品名称 美国WERCSmart认证产品更新

公司名称 临安科达认证技术咨询服务有限公司

价格 .00/件

规格参数

公司地址 临安市锦城街道锦江路西广苑小区29号科技大楼
（注册地址）

联系电话 0571-61102658 13867408273

产品详情

Why convert to a subscription plan?

为什么要转换成订阅模式？

 

Retailers and other participants in theWERCSmart program who sell, transport, store or dispose of your product
facechallenges in complying with increasingly complex federal, state and localchemical compliance regulations.

在WERCSmart计划中的零售商和其他参与者，他们销售、运输、储存或者处理你的产品时，面临着很多
挑战，比如要遵守越来越多复杂的联邦、州和地方的化学品条例法规。

 

Frequently, Safety Data Sheets (SDSs) donot contain sufficient information to meet compliance requirements.
WERCSmarthelps ensure that both retailers and suppliers fulfill their regulatorycompliance responsibilities and
alleviate noncompliance with superior datamanagement services.

时常，SDSs不包含充分信息以符合要求。WERCSmart有助于确保零售商和供应商履行其合规性的监督管
理责任，并随着zhuoyue的数据管理服务减少不符合的行为。

 

Since its inception in 2006, Wercsmart hasused a pay-per transaction pricing model.In an effort to save timeand
money and reduce inconveniences for suppliers, WERCSmart is nowsubscription only. Suppliers can manage
products more efficiently with apredictable budget and enjoy unlimited product updates without the hassle ofpaying
for each requested transaction.



自2006年全面启动，WERCSmart使用付费交易的定价模式。为了节约时间和金钱，为方便供应商，WER
CSmart现在只用订阅模式。供应商可以通过预算更有效地管理产品，享受不受限制的产品更新，而不需
要为每个交易请求进行支付的麻烦。

 

Our subscription tiers provide supplierswith flexible choice options to best match their data management needs.

我们的订阅等级给供应商提供了灵活的选择权去更好的匹配他们的管理需求。
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